



**POWER OF ATTORNEY**

I/We

..... with address at  
.....

have appointed **Mr. Ahmad HUSSEIN** a Moroccan citizen born in Rabat on 30/06/1981 and practising as an Attorney-At-Law registered before the Casablanca Bar Association (Morocco) with ID Number BK235018 and professional ID No. 4125/1 for the following actions in Morocco:

To act as my/our Agent and to represent us in Morocco with full authority under this power to apply for the  
.....  
.....

Before the following:

- OMPIC : Office Marocain de la Propriété Industrielle et Commerciale
- All civil, commercial, administrative and criminal jurisdictions in Morocco.

The principal authorize the agent to:

- Effect all amendments, cancellation or modification to any documents: signing and proceeding with procedures, actions, advances, formalites as/when required.
- Act in all / any administrative procedure, opposition, judicial / extra-judicial case, proceed to any descriptive / counterfeiting seizure / conservatory, arbitration / mediation / conciliation / negotiation in Morocco and/or concerning Morocco;

I/we hereby confirm and ratify whatsoever the said Agents, may lawfully do in respect of the Moroccan law and the present power and revoke all previous power/authorizations (if any) in respect of the same matter.

This power could be revoked at any time by the principal and could be registerd before any competent authorities or an exequature of the same requested under the Moroccan rules/law for its main object.

The principal declare to make home election so to be notified at the Agents office at the following address: **45 avenue Hassan 2, 6e, No. 24, Casablanca 20000 - MOROCCO** for all notices, requisitions, communications, certificates and any other elements relating thereto.

Signed in.....

by .....

Position: .....

This.....day of.....201... .

**PROCURATION**

Le(s) soussigné(s)

..... avec pour adresse au  
.....

mandatons **Me Ahmad HUSSEIN (M.)**, Avocat au Barreau de Casablanca (MAROC), de nationalité Marocaine, né à Rabat le 30.06.1981 et titulaire de la carte d'identité nationale N° BK 235018 et de la carte professionnelle No. 4125/1, pour les actes suivants au Maroc :

Se constituer mandataire et agir en représentation, défense et toutes prérogatives dans le stricte cadre de l'objet de la présente concernant le  
.....  
.....

Auprès de :

- OMPIC : Office Marocain de la Propriété Industrielle et Commerciale
- Toutes les juridictions civiles, administratives, correctionnelles et commerciales du Maroc

Le mandant autorise donc le mandataire à :

- Faire toutes modifications, annulations ou rectifications de tous documents ; signer et effectuer toutes les démarches, opérations, procédures et formalités requises.
- Agir dans toutes procédures administratives, d'opposition, judiciaires, extra-judiciaires, procéder à toutes saisies descriptives / contrefaçons / conservatoires, arbitrage / médiation / conciliation / négociation au Maroc et/ou concernant le Maroc ;

Le mandant déclare reconnaître et ratifier par la présente tout ce que le mandataire fera dans le respect de la loi, ainsi qu'il révoque tout mandat antérieur ayant le même objet de la présente ;

Cette procuration peut être révoquée à tout moment par le mandant et pourra faire l'objet de toute inscription ou exequatur requise par la législation marocaine pour la réalisation de son objet.

Le mandant déclare faire élection de domicile à l'adresse du mandataire sis au **45 avenue Hassan 2, 6e, No. 24, Casablanca - 20000 au Maroc** et d'être notifié de tous avis, réclamations, correspondances, certificats, extraits, copies, notifications, décisions et tout document et/ou information entres autres se rapportant à l'objet de la présente.

Signature à .....

par.....

Qualité : .....

Fait à.....le.....201... .